
Kort oplæg til møde med gruppeformændene 

Lokaludvalgsformændene er meget glade for indbydelse til møde med gruppeformændene som vi ser som 

et ønske om en tæt dialog også med de politiske grupper på Rådhuset. Vi har oplevet et større fokus på 

borgerinddragelse og et bedre samarbejdsklima, som også har givet konkrete udslag i form af fx strategien 

for tidlig inddragelse, som vi hilser meget velkommen. 

Formændenes ønske er at bruge mødet til at få en positiv og konstruktiv dialog om, hvordan vi kan udvikle 

vores samarbejde og hvilke forventninger vi har til hinanden. Vi vil især gerne drøfte, hvad der skal til for at 

det bliver attraktivt for BR-politikerne at deltage i møder eller arrangementer med lokaludvalgene; hvordan 

vi ser vores rolle som bindeled mellem bydelenes borgere og rådhuset samt som nogle, der kan bidrage til 

at kvalificere løsninger og beslutninger med detaljeret viden om lokalområderne. 

Fra gruppeformændenes side kunne vi ønske os en overvejelse over, hvordan I gerne vil arbejde sammen 

med lokaludvalgene og hvordan I ser, at vi kunne udfylde vores funktion endnu bedre. Hvis tiden tillader 

det, kunne det også være interessant hvilke tanker I jer i forhold til en eventuel justering af lokaludvalgenes 

kommissorium og arbejdsopgaver. 

Ovenstående er en sammenfatning af lokaludvalgsformændenes drøftelse på LUFT-møde 4. oktober 2016, 

som også blev fremlagt kort ved Mødeforum med forvaltningen 24. oktober. 

Til mødet med gruppeformændene repræsenteres lokaludvalgene af Michael Fjeldsøe, formand for Valby 

Lokaludvalg, Bent Lohmann, formand for Indre By Lokaludvalg og Ole Pedersen, formand for Amager Øst 

Lokaludvalg. 

 

Med venlig hilsen 

på formændenes vegne 

 

Michael Fjeldsøe 


